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Město Pohořelice 
 

Zápis 

z 15. schůze rady města konané dne 22.4.2015 

 

Účast: Ing. Svoboda, Bc. Novák, DiS., Petr Hemala, Aleš Saitl, Mgr. Rouzek, Ing. Kudrna 

Mgr. Janičatová, tajemník Mgr. Kejík, LLM. a zapisovatelka Mgr. Babčanová 

Zahájení: 13:00 hodin  

  

Schůzi rady města (dále jen RM) řádně svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Svoboda.  

Starosta následně přítomným členům RM předložil návrh programu, o kterém nechal hlasovat. 

V době zahájení zasedání rady přítomno 7 členů RM. 

 

Zahájení:   

Usnesení č. 1/15/15: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  

1. Zahájení 

2. Kontrola úkolů 

3. Interpelace členů rady 

4. Rozšíření městského hřbitova - Ing. Arch. Vašek (14:00 h) 

5. Kotelny města – Ing. Vlaha (15:00 h) 

6. Bytové a nebytové záležitosti 

7. Rozpočtové opatření města č. 2/2015 

8. Žádosti 

9. Různé 

10. Závěr     

Výsledek hlasování: 7  pro   

 

 

 ad 2) Kontrola úkolů 

 

Usnesení č. 2/112/14 (úkol) – trvá. RM ukládá úkol nechat zpracovat od projektanta návrh 

nespalitelného oplocení na části parcely města, sloužící jako únikový východ z kina, výměnu 

přípojky splaškové kanalizace, návrh řešení odvodu dešťových vod z pozemku a budov. O 

žádosti pana … bude rozhodnuto později.  

Výsledek hlasování: 4 pro Z: Bc. Dvořák, KT 

Pan … s městem směnit pozemky – bude se řešit budoucí smlouvou směnnou. Jednání 

pokračuje. Provede se vytýčení pozemku. Návrh bude předložen do ZM.  

 

Usnesení č. 15/13/15 – trvá. RM ukládá stavebnímu úřadu, příp. dopravnímu odboru, prověřit, 

zda je možné užívat pozemek p.č. 1857/1 a 1858/2  jako cestu. Poté bude s paní … její žádost o 

zprůjezdnění předmětného pozemku jako cesty osobně projednána.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Stejskal, investice KT  

 

Usnesení č. 16/13/15 – trvá. RM ukládá vyzvat žadatele manžele … doložit konkrétní záměr 

využití pozemku, přesně stanovit jeho celkové úpravy, včetně stanovení termínu, do kdy 

veškeré úpravy budou provedeny. Po předložení požadovaných informací se RM k jejich 

žádosti o pronájem pozemku p. č. 7484 v k. ú. Pohořelice vrátí.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Usnesení č. 20/13/15 – trvá. RM ukládá stavebnímu úřadu zjistit, o jaký druh zbývající části 

pozemku p.č. 2302 se ve skutečnosti jedná. Návrh postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
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ÚKOL – v řešení. Stání vody před domem Tyršova 240. Prověří a nápravu zajistí investice.  

Z: Bc. Dvořák, investice 

Byl předložen návrh na opravu – položení živice – budou osloveny firmy na předložení nabídek 

na provedení opravy. 

 

Usnesení č. 14/14/15 – v řešení. RM ukládá prověřit vlastníky pozemků, na kterých se nachází 

smrky a  požádat odbor ŽP o jejich skácení. RM ukládá zabezpečit úpravu vjezdu včetně zálivu 

vedle domu Brněnská 696. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Procházka V., odbor ŽP, Bc. Dvořák, investice  

 Starosta - byla podána žádost na ŽP na pokácení smrků, jejich pokácení však nebylo povoleno. 

Úprava vjezdu se řeší s pracovníky investic. 

  

Usnesení č. 27/14/15 – splněn. RM ukládá předložit rozpis hodin autorského dozoru na I. etapě 

IDS Pohořelice dle smlouvy o dílo a zdůvodnění počtu hodin jako vícepráce dle stavebního 

deníku.   

Výsledek hlasování: Z: Bc. Dvořák, Ing. Mlýnková, KT 

Radní dostali písemný rozpis hodin víceprací PK Ossendorf, jeho projednání odložili do příští 

schůze rady města.  

 

Usnesení č. 34/14/15 – splněn.: RM ukládá jednat s projekční firmou o výši dimenze 

přečerpávacích stanic na ul. Brněnská (Stará řeka směr ul. Poříčí) a přípravě PD v návaznosti 

na budování protipovodňových opatření.  

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: Ing. Svoboda, starosta, Bc. Dvořák, investice 

Starosta se zúčastnil jednání se zástupci firem VaK, a.s., Pöyry Environment a.s. a Aqua 

Procon, s.r.o. týkající se protipovodňových opatření. O výsledku jednání a navržených 

variantách informoval. Projektant prověří navržené varianty řešení cca do 2 týdnů. O dalším 

průběhu bude starosta radní informovat.  

Dále informoval na základě interpelace z minulé schůze RM o prověření posunutí 

autobusového spoje č. 164 od Cvrčovic u společnosti Kordis JMK a její vyjádření předložil.  

 

Oprava rampy na penzionu Tyršova 238, Pohořelice. 

Ing. Kudrna předložil návrh řešení – zbourat rampu, část schodiště ponechat a zbudovat plošinu 

nebo pojízdnou rampu (schodolez). O předložených návrzích radní diskutovali. Obě varianty 

budou předány projektantovi k posouzení, která z nich by byla nejvhodnější pro nájemníky 

penzionu. Byl podán návrh na prohlídku podobného zařízení v Sokolnici.  

 

ad 3) Interpelace členů rady  

 

A.Saitl – požádal zkontrolovat, odkud do Šumického potoka v místech za domem … na ul. 

Šumická vytéká v některé dny mydlinková voda. Zřejmě se jedná o výtok dešťové kanalizace 

od MÚ, do které jsou napojeny i objekty Rybníkářství a 2 bytové domy. Měl dotaz na svoz 

odpadu s firmou A.S.A. (místostarosta – připravuje se výběrové řízení, z časových důvodu se 

bude muset o několik měsíců prodloužit smlouva na svoz odpadu s firmou A.S.A.). Požádal 

připravit do příští schůze plán údržby města a pravidelně jednou za měsíc předkládat přehled 

vybraných poplatků za zábor veřejného prostranství včetně pokladních dokladů.  

  

Hemala – plynofikace na ul. Znojemské – Ing. Koukolíček obchází občany a žádá je o 

podepsání smlouvy o zřízení věcného břemene, lidé ale neví, o co se jedná a kdo je ing. 

Koukolíček. Zda by nebylo možné, aby s ním chodil někdo z města, aby občané věděli, že 

nejde o podvod. (Starosta – Ing. Koukolíček má plnou moc od města, kterou se prokazuje.) 

Dotázal se, zda je vhodné, aby pracovníci údržby sekali křovinořezy ve středu města, tráva 

padá na chodník, potažmo na silnici, ohrožují tím i kolemjdoucí. Zajímal se o pracovní sešity 
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pracovníků údržby, jestli zapisují denně svoji činnost, jestli je možné porovnat činnost 

pracovníků s GPS navigací, jak je pracovníky dodržována pracovní doba.  

Usnesení č. 2/15/15: RM ukládá prověřit pracovní dobu a činnost pracovníků údržby 

města. Pracovníci vypracují časové snímky dne za určité období, např. 14 dní. Výsledky 

šetření budou předloženy do příští schůze rady. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Bc. Dvořák, investice KT 
 

Ing. Kudrna – upozornil na založenou skládku na ul. Loděnická a požádal o okamžitý úklid. 

Poslat upozornění firmě A.S.A., že odpad, který jejich vozidla vyváží na skládku, znečišťuje 

okolí podél komunikace směrem do Židlochovic a vyzvat ji k jeho úklidu. Zajistí: odbor ŽP  

 

P. Hemala  - dotaz na cesty v parku, zakládání trávníků v parku, biokoridory – některé stromy 

jsou označeny oranžově (vysvětlil starosta). Dotaz na konání babských hodů – zda nebude 

jejich konání ohroženo budováním WC na radničním sále. (starosta – rekonstrukce bude 

probíhat v letních měsících).  

 

ad 4) Rozšíření městského hřbitova - Ing. Arch. Vašek   

 

Byl přizván Ing. Arch. Vašek, který v minulosti vypracoval projekt na rozšíření hřbitova.  

Starosta hosta uvítal a uvedl několik informací k záměru rozšíření hřbitova v Pohořelicích, 

zároveň Ing. Vaška požádal o představení původního záměru rozšíření hřbitova z 90. let.  

Ing. Vašek - vzhledem k tomu, že se změnily za tu dobu zákony, je nutné vše znovu prověřit a 

upravit dle nové legislativy. Při rozšiřování hřbitova bude nutná navážka zeminy kvůli 

podzemní vodě, nutný hydrologický průzkum. Pokračovalo by se zpracováním projektové 

dokumentace pro územní řízení, rozmístění hrobů je až v závěrečné fázi.  

Starosta upozornil na problém s dešťovou kanalizací, tedy odvedení povrchových vod. 

K jednání byla přizvána Ing. Dvořáková, vedoucí stavebního odboru.  

Ing. Kudrna se zeptal Ing. Dvořákové, co je potřeba pro oplocení pozemku a rozhrnutí zeminy. 

Odpověď – předložit nákres oplocení pro územní a stavební rozhodnutí, doporučila opěrnou 

zeď.   

Proběhla diskuse k parkovacím místům u hřbitova.  

V závěru jednání bylo dohodnuto dopracovat potřebné náležitosti k územnímu a stavebnímu 

řízení. 

 

ad 5) Kotelny města – Ing. Vlaha  

 

V úvodu starosta seznámil radní s projednávanou problematikou a představil Ing. Vlahu, 

předsedu představenstva společnosti ERDING, a.s., se kterým město v poslední době jednalo 

ohledně provozu kotelen města.  

Ing. Vlaha – představil firmu ERDING, a.s., která se zabývá především tepelnou energetikou. 

Jejich první činností je zpracování studie, projektové dokumentace na kotelny apod., a druhou 

činností poskytování energetických služeb, např. provozování kotelen. Společnost působí po 

celé republice. Zmapovala stávající stav kotelen města a navrhla řešení na dodávku tepla na 

další období, včetně zpracování návrhu cen tepla a úspor.  

Místostarosta informoval o smluvních vztazích s firmou Vusterm, a.s. Brno. Rada města musí 

rozhodnout, zda pokračovat se stávající společností nebo vybrat nového provozovatele 

městských kotelen.  

Proběhla diskuse.  

Radní Saitl – dotázal se, zda by firma ERDING, a.s. odkoupila kotle od Vusterm, a.s. a 

provozovala kotelny stejně jak dosud Vusterm. Ing. Vlaha uvedl, že o takové variantě se ve 

firmě neuvažovalo.   

Na další dotaz vysvětlil, z jakých položek se skládá cena za GJ tepla. 
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Saitl – protinávrh – jednat s Vusterm, a.s. o odkoupení plynového kotle z kotelny K1 za 

zůstatkovou cenu, zbytek zařízení nekupovat.  

Usnesení č. 3/15/15: RM schvaluje jednat o odkupu plynového kotle z kotelny města K1 a 

plynovodní přípojky za zůstatkovou cenu s VUSTERM, a.s., zbývající technologické 

zařízení v kotelně K1 město kupovat nebude.  

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: Plchová, FO 

 

Usnesení č. 4/15/15: RM schvaluje odkoupení technologického vybavení kotelny K4 vč. 

kotlů a plynovodní přípojky za zůstatkovou cenu od VUSTERM, a.s. Brno. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: Plchová, FO 

 

Usnesení č. 5/15/15: RM schvaluje ukončení smluvního vztahu s firmou VUSTERM a.s. 

na provoz kotelen K5 a K6 a smluv o nájmu nebytových prostor, ve kterém jsou tyto 

kotelny umístěny, a to dohodou, případně včas podanou výpovědí.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 

 

Usnesení č. 6/15/15: RM schvaluje jednat o uzavření smlouvy na provozování kotelen a 

nájmu nebytových prostor města K4, K5 a K6 s firmou ERDING, a.s. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Svoboda, starosta 

 

 

ad 6) Bytové a nebytové záležitosti 

 

Žádost GYNRJ, s.r.o., prostřednictvím jednatele MUDr. Jurišici, o změnu smlouvy o nájmu č. 

NS 30/2008  

Starosta s místostarostou provedli místní šetření v nebytových prostorách – ordinaci GYNRJ, 

s.r.o., a projednali provedené opravy. Celkové náklady za opravy byly vyčísleny na cca 

100.000 Kč. Návrh na úhradu 60% celkových nákladů, Ing. Kudrna navrhl 50%. 

Usnesení č. 7/15/15: RM souhlasí s opravou nebytových prostor gynekologické ordinace 

GYNRJ, s.r.o., v budově Brněnská 120, dle žádosti MUDr. Jurišici a schvaluje proplacení 

nákladů za opravy do výše 50% z celkových nákladů, tj. do výše 50.000 Kč vč. DPH na 

základě předložených faktur za provedené opravy. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, Čermáková, FO 

 

Privatizace bytu ve Velkém Dvoře  - návrh na zveřejnění záměru prodeje 

Usnesení č. 8/15/15: RM schvaluje zveřejnění záměru prodeje bytu Velký Dvůr 687/1. Po 

zveřejnění bude odprodej postoupen do ZM. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

  

 

ad 7) Rozpočtové opatření města č. 2/2015 

 

Místostarosta uvedl změny prováděné rozpočtovým opatřením.  

Usnesení č. 9/15/15: RM doporučuje schválit rozpočtové opatření města č. 2/2015. Návrh 

postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

 

ad 8) Žádosti 

 

Žádost SVČ Pohořelice o povolení pořádání oslav MDD dne 6.6.2015 před budovou MÚ, 

Vídeňská 699 od 13 do 18 hodin. 
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Usnesení č. 10/15/15: RM schvaluje pořádání oslav Mezinárodního dne dětí dne 6.6.2015 

před budovou MÚ, Vídeňská 699 od 13 do 18 hodin dle žádosti SVČ Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Babčanová, KT 

 

Stanovisko zaměstnanců sportovní haly k chování ředitele základní školy. 

Usnesení č. 11/15/15: RM vzala na vědomí vyjádření zaměstnanců sportovní haly k dopisu 

ředitele ZŠ a MŠ Pohořelice v souvislosti s provozem sportovní haly. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Kejík, LLM.  

 

Žádost … o odprodej části pozemku 850/5 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. 

Záměr prodeje byl zveřejněn od 23.3. do 8.4.2015. 

Usnesení č. 12/15/15: RM doporučuje odprodej části pozemku 850/5 v k. ú. Pohořelice 

nad Jihlavou panu …, …, Pohořelice, za cenu 200 Kč/m
2
 a postupuje návrh do ZM. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost …, …, o odprodej pozemku p. č. 3023 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic. 

Záměr byl zveřejněn od 23.3. do 8.4.2015. 

Usnesení č. 13/15/15: RM doporučuje odprodej pozemku p. č. 3023 v k. ú. Nová Ves u 

Pohořelic za cenu 100 Kč/m
2
 panu …, …. Návrh postupuje do ZM. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Podnět pana …, …, Pohořelice na zbudování provizorního nájezdu do budovy Brněnská 120 

pro bezbariérový přístup. 

Usnesení č. 14/15/15: RM projednala podnět pana …, …, Pohořelice, investice zajistí 

bezbariérový přístup do budovy Brněnská 120 zadním vchodem ze dvora.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Bc. Dvořák, investice 

 

Žádost …, ČZS, ZO Pohořelice o příspěvek na pořízení jednoho kusu vymývačky ve výši 5000 

Kč. 

Usnesení č. 15/15/15: RM schvaluje příspěvek ve výši 5000 Kč z rozpočtu města na 

pořízení jednoho kusu vymývačky sklenic na košt vína pro ČZS, ZO Pohořelice.  

Výsledek hlasování: 5 pro, 2 se zdrželi Z: Ing. Forýtková, FO 

 

Usnesení č. 16/15/15: RM souhlasí s užitím znaku města Pohořelice na vymývačce 

zakoupené ČZS ZO Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 proti, 1 se zdržel, Mgr. Babčanová, KT 

 

Uhrazení nákladů za zpracování podkladů pro energetický audit na VO 4.500 Kč bez DPH pro 

E.ON Česká republika s..r.o. 

Usnesení č. 17/15/15: RM schvaluje uhrazení nákladů za zpracování podkladů pro 

energetický audit na veřejné osvětlení 4.500 Kč bez DPH pro E.ON Česká republika s.r.o. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 2 se zdrželi Z: Ing. Kohútová, KT 

 

Uhrazení nákladů za zpracování žádosti o dotaci na výměnu svítidel VO 

Usnesení č. 18/15/15: RM schvaluje proplacení poměrné části nákladů ve výši 5000 Kč bez 

DPH spojených se zpracováním žádosti o dotaci na výměnu svítidel veřejného osvětlení 

na ul. Znojemské – Polní panu Vladimíru Novotnému, EuroEnergo, s.r.o., Třebíč. 

Společnost k faktuře přiloží již zpracované materiály. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 2 se zdrželi Z: Ing. Kohútová, KT  
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ad 9) Různé 
 

XIV. Sněm Svazu měst a obcí České republiky dne 21.-22.5.2015 v Olomouci  

Usnesení č. 19/15/15: RM zmocňuje starostu Ing. Josefa Svobodu zastupovat město 

Pohořelice na XIV. Sněmu Svazu měst a obcí České republiky ve dnech 21.-22.5.2015 

v Olomouci. RM opravňuje Ing. Svobodu pověřit zastupováním města jinou osobu 

v případě jeho neúčasti na XIV. Sněmu Svazu měst a obcí České republiky ve dnech 21.-

22.5.2015. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Svoboda, starosta 

 

Zpráva o výsledku kontroly hospodaření a ověření účetní závěrky za rok 2014 MŠ Pohořelice, 

Hybešova 955 

Usnesení č. 20/15/15: RM bere na vědomí zprávu o výsledku kontroly hospodaření a 

ověření účetní závěrky za rok 2014 MŠ Pohořelice, Hybešova 955.  

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: Ing. Forýtková, FO 

 

Zpráva o výsledku kontroly hospodaření a ověření účetní závěrky za rok 2014 ZŠ a MŠ 

Pohořelice, Dlouhá 35, Pohořelice 

Usnesení č. 21/15/15: RM bere na vědomí zprávu o výsledku kontroly hospodaření a 

ověření účetní závěrky za rok 2014 ZŠ a MŠ Pohořelice, Dlouhá 35, Pohořelice.  

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: Ing. Forýtková, FO 

 

Návrh nového Jednacího řádu rady města 

Usnesení č. 22/15/15: RM odkládá projednávání jednacího řádu rady města do své příští 

schůze. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Starosta informoval o jednání se zástupcem firmy SM-Building.s.r.o. pane Knechtem o budoucí 

směně pozemků v lokalitě Polní. Město bude jednat s Ing. arch. Hučíkem o zástavbové studii 

v dané lokalitě, návrh na změnu studie bude následně projednána ve stavební komisi a 

předložena zastupitelstvu města. 

Starosta oznámil přesunutí konání zastupitelstva města na 13.5.2015, původní termín 29.4.2015 

se ruší. 

 

Místostarosta informoval o změně Zákona č. 111/2006 Sb., o pomoci v hmotné nouzi. Od 

1.5.2015 bude povinností města podle tohoto zákona vydávat stanovisko (souhlas x nesouhlas) 

obce v případě posuzování nároku na doplatek na bydlení u žadatele o dávku, který užívá 

bydlení v   ubytovacím zařízení na území města. Tuto činnost může rada města delegovat na 

někoho jiného, např. starostu, případně odbor městského úřadu. Doplatek na bydlení vyplácí 

úřad práce. 

Usnesení č. 23/15/15: RM schvaluje delegování povinnosti obce vydávat závazné 

stanovisko v souvislosti s určením osoby užívající byt v ubytovacích zařízeních dle zákona 

o hmotné nouzi na odbor sociální a zdravotní Městského úřadu Pohořelice.  

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: Ing. Maturová, OS 

 

Místostarosta informoval na základě usnesení RM č. 18/13/15 o zájmu nájemce …, pozemku p. 

č. 7489/3  a p. č. 7487/1, oba v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou, nadále užívat tyto pozemky jako 

zahradu. 

  

Návrh předsedkyně komise sociální a zdravotní I.Šťastné schválit nového člena komise, paní 

Věru Knirschovou, která nahradí paní Mgr. Dudovou (dříve Plevzovou). 

Usnesení č. 24/15/15: RM schvaluje členem komise sociální a zdravotní paní Věru 

Knirschovou, která nahradila Mgr. Dudovou (dříve Plevzovou). 
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Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Jmenování zástupců města do školské rady 

Usnesení č. 25/15/15: RM jmenuje do školské rady ZŠ a MŠ Pohořelice za zřizovatele tyto 

členy: Ing. Kudrna, Bc. Novák, DiS. a Ing. Mlýnková. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: Ing. Mlýnková, KT  

 

Převod pozemku v Nové Vsi od ČR-ÚZSVM 

Usnesení č. 26/15/15: RM doporučuje schválit bezúplatný převod ve veřejném zájmu 

pozemku p. č. 418/52 v k. ú. Nová ves u Pohořelic z vlastnictví státu a příslušnosti 

hospodaření s majetkem státu - Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových do 

vlastnictví města Pohořelice. Návrh postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

   
Smlouva o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR na zateplení sportovní haly 

Usnesení č. 27/15/15: Příjemce dotace – město Pohořelice tímto potvrzuje, že obdržel 

rozhodnutí Ministerstva životního prostředí o poskytnutí dotace ze dne 14.4.2015 na 

realizaci akce „Zateplení objektu – Sportovní hala Pohořelice, Dlouhá 37“, včetně dvou 

příloh (tj. Podmínky poskytnutí dotace a Technická a finanční příloha), které jsou jeho 

nedílnou součástí, seznámil se s ním, vyslovuje s ním souhlas a zavazuje se k jeho plnění a 

ke splnění v něm stanovených podmínek. Potvrzuje rovněž, že podmínky, které dle tohoto 

rozhodnutí měly být splněny před poskytnutím dotace, byly řádně splněny. V této 

souvislosti příjemce dotace rovněž prohlašuje, že veškeré podklady a informace, které 

Státnímu fondu životního prostředí ČR a Ministerstvu životního prostředí poskytl před 

vydáním rozhodnutí MŽP o poskytnutí dotace, byly pravdivé, nezkreslené a úplné. 

RM schvaluje přijetí Smlouvy č. 14191663 o poskytnutí podpory ze Státního fondu 

životního prostředí ČR v rámci Operačního programu životního prostředí. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Kohútová, KT 

 

Žádost …, …, Pohořelice o prošetření „trestního přestupku“  

RM k žádosti …, …, … o prošetření „trestního přestupku“ týkající se pana … a … syna … 

nepřijala žádné usnesení. 

 

Místostarosta informoval o cenové nabídce Ing. Drlého PD na rekonstrukci WC na radničním 

sále. 

Usnesení č. 28/15/15: RM schvaluje cenovou nabídku Ing. Drlého na vyhotovení 

projektové dokumentace na akci Brněnská 2, Pohořelice – oprava prostor I. NP - WC a 

předsálí ve výši 70.906 vč. DPH. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Bc. Novák, DiS., místostarosta 
  

Starosta pozval radní na jednání dne 29.4.2015 v 9:30 h s firmou SYNER Morava, a.s. 

Kroměříž, která má realizovat výstavbu bytových domů u kasáren-rezidence Malý Vinohrad. 

 

ad 10) Závěr 

Starosta města Ing. Svoboda ukončil 15. schůzi RM v 21:05 hod. 

Zapsala a zpracovala: Mgr. Babčanová 

Dne: 22.4.2015     

  

Ing. Josef Svoboda        Bc. Miroslav Novák, DiS.  

   starosta města            místostarosta města 

  


